
Rosenholm Rideklub 
 
Bestyrelsesmøde  
Dato: 19.03.2025 
 
Deltager: Maria S, Maria M. (telefon), Mille, Inger, Sarah, Anne-Louise.  
Referent: Inger Bach 
 
Punkt 1. Næste møde: 
1.4.fra 17-19. Online. Fremover fast mødedato tirsdage i lige uger fra 17-19. Vi mødes skiftevis 
online og med fysisk fremmøde.  
 
Punkt 2.  
Opfølgning på sidste referat bortfalder  
 
Punkt 3. Intro-runde og rammeaftaler:  
Alle fortæller lidt om sig selv. Rammeaftaler: Ma ndeltager i møderne når man har tid og overskud. 
Bestyrelsesarbejde er fritid, og vi skal også kunne være på gården som ponymødre/opstaldere. 
Henvis til at skrive en mail, hvis man har brug for at en henvendelse kommer ”fra staldgangen til 
bestyrelsesrummet”. Bestyrelsen har tavshedspligt. Kun kort info og thumbs-up-afstemninger i 
messengertråden. 
Større udgifter planlægges og afstemmes på møderne – ingen indkøb uden afstemning med 
kasserer. 
 
Punkt 4. Konstituering: 
Mille fortsætter som formand.  
Anne-Louise fortsætter som kasserer.  
Maria S. bliver sekretær.  
Zakobo: Christina  
Kommunikation: Christina  
Økonomi (i samarbejde med Anne-Louise): Christina  
Personale: Mille og Maria S. Rideskole: Sarah (i samarbejde med Maria M. og Rebekka) 
Hestevelfærd: Maria M. (i samarbejde med Rebekka)  
Opstalder: Inger  
Stald og udeområder: Mille  
Frivillighed: Sarah & Inger – med Mille & Christina på sidelinjen.  
Seges & CHR: personalet (Tina Jensen & Rebekka Bak) 
 
 
Punkt 5. Frivillighed i struktur:  
Mille gennemgår oplæg til systematisering af frivillighed. Forslaget vedtages.  
 



Christina laver et udkast til en frivillighedspjece, som kan sendes ud som nyhedsbrev og som 
forældre& opstaldere kan få i hånden.  
 
Det betyder, at fremover skal alle opstaldere være med i et udvalg/stå for en fast frivillig-opgave. 
Det kræver nye opstalderkontrakter. Inger indkalder til et opstaldermøde, hvor dette meldes ud.  
 
Fra hvert elevhold skal mindst to forældre melde sig til et udvalg, som de deltager i i et halvt år ad 
gangen. Inger og Sarah besøger elevholdene, og afholder opstartsmøder hvor dette meldes ud. 
Fremover hvert halve år efter sommer og efter jul.  
 
Den nye frivilligstruktur sendes ud i et nyhedsbrev snarest muligt. 
 
Punkt 6. Formalia og opfølgning på generalforsamling: 
Anne-Louise får underskrevet regnskabet.  
Nye bestyrelsesmedlemmer sender emailadresse til AnneLouise, så hun kan sende link ud til unio, 
straffe/børneattest osv. Det er Maria Sloth Laursen, Sarah Seland Fris, Christina Ryom Krogh og 
Maria Hass Madsen.  
 
Mille sender udkast til vedtægtsændring i gruppen, alle skal godkende, Mille sender den ind til 
banken og DRF. 
 
Punkt 7 Ridefyssens sommerlejr: 
Maria ønsker at hun ikke behøver holde sommerferie, men kan afholde ridefys nogle af 
sommerferieugerne. Forslaget vedtages.  
 
Ridelejren skal melde datoer til Maria hurtigst muligt, så sørger hun for at der ikke er ridefys på de 
dage.  
 
 


